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TURNHOUT

Federale politie
staakt tegen
transport
gevangenen
Agenten van de federale

politie van Turnhout weige-
ren sinds dinsdag om nog ge-
vangenentransporten uit te
voeren door de ‘levensgevaar-
lijke celwagen’ die ze daar-
voor moeten gebruiken. Dat
schreef Het Laatste Nieuws
gisteren. De staking is er ech-
ter vooral omdat de agenten
het beu zijn dat ze al sinds
2007 de transporten moeten
overnemen van het veilig-
heidskorps van justitie. ‘Een
echte oplossing kan er dus al-
leen komen als justitie zijn
verantwoordelijkheid op-
neemt’, klinkt het. (belga)

V A N O N Z E M E D E W E R K S T E R

SASKIA VAN GESTEL
MOL | De lente van 2013 is een

van de slechtste lentes ooit ge-
weest voor het provinciaal domein
Zilvermeer in Mol. ‘In de maanden
april en mei kregen we respectie-
velijk 9.411 en 8.046 bezoekers’,
zegt Nancy Wouters van het Zilver-
meer.
In totaal bezochten dus 17.457
mensen tijdens de lente het Zilver-
meer. In 2011 en 2012 kreeg het Zil-
vermeer in april en mei telkens on-
geveer 30.000 bezoekers te ver-
werken, maar toen was het dan
ook een heel zonnig en warm voor-
jaar.
‘In de voorbije tien jaar hebben we
nog maar twee keer slechter ge-
daan dan dit jaar’, zegt Nancy

Wouters. ‘Daarvoor moeten we al
terugkeren naar 2006 en 2005. Het
voorjaar van 2013 is dus zeker niet
uitzonderlijk. Goed weer om te
zwemmen en te zonnen was het
niet, maar de mensen kunnen bij
ons ook naar de speeltuin, mini-
golf spelen en sporten.’
De slechte cijfers verontrusten de
verantwoordelijken van het do-
mein niet. ‘De resultaten zijn mo-
menteel nog niet alarmerend. Het
weer kan in juni, juli en augustus
en zelfs in september nog dikwijls
omslaan in warm en zonnig weer.
In de doemvoorspellingen van een
barslechte zomer geloven we niet’,
zegt Wouters.

Rode vlag

Ook nu nog hangt de rode vlag bui-

ten. Dat wil zeggen dat de mensen
wel mogen pootjebaden, maar nog
niet in het diep water mogen
zwemmen. ‘Momenteel is het wa-
ter 15,4 graden Celsius’, zegt Wou-
ters. ‘We hopen dat we de komen-
de dagen de rode vlag kunnen weg-
halen. Als de zon nog een dag of
twee op het water schijnt, komen
we heel snel aan die 16 graden.’
Een temperatuur die aangenaam
genoeg is om de gloednieuwe
klimtoren met drie waterglijbanen
uit te testen.
‘De toren is vijf meter hoog en be-
vat drie glijbanen: een vier meter
brede en 15 meter lange glijbaan
met golfslag, een glijbaan die in
een licht glooiende bocht rond de
constructie gaat en een steile en
snelle glijbaan voor de echte dur-

vers’, zegt gedeputeerde voor Re-
creatie- en Groendomeinen Bruno
Peeters (N-VA).
Peeters opende gisteren het gloed-
nieuwe speeltuig in de zwemplas
van het Zilvermeer. ‘De nieuwe
glijbaan sluit meteen ook de groot-
schalige renovatie van het Zilver-
meer af. Voor iedereen is er wel een
leuke activiteit op dit provinciaal
domein. Bovendien is de toegangs-
prijs nog steeds heel democra-
tisch.’

Het koude weer van de voorbije maanden lijkt voorbij. Op het provinciaal
domein Zilvermeer in Mol hopen ze dat hun nieuwe klimtoren met drie
waterglijbanen de komende maanden veel zwemplezier zal garanderen.

‘We geloven
niet in doem-
voorspellingen’
NANCY WOUTERS

BEZOEKERSAANTAL MAAR HALF ZO HOOG ALS VORIGE JAREN

Slechtste lente sinds
jaren voor Zilvermeer

ANTWERPEN

Vrouwen leiden bouwproject
Momenteel liggen er nog heel wat gronden braak,

maar over enkele jaren verrijst aan het Antwerpse Ei-
landje de eerste duurzame stadsbuurt van Vlaanderen.
De verkoop van het eerste nieuwe wooncomplex, Depot
Cadix in de Madrasstraat, ging gisteren van start. En die
wordt geleid door twee jonge vrouwen: Inge Caes en
Ramona Govers.
Inge Caes stuurt als medezaakvoerster architecten en
aannemers aan, terwijl Ramona Govers zich als interi-
eurspecialiste bekommert om de interieurwensen van
de klant. (dbw)

ANTWERPEN

Fietspaden in Lemanstraat?
De Fietsersbond vraagt dat de heraanleg van de Ge-

neraal Lemanstraat in Antwerpen wordt herbekeken. In
het begin van het jaar besliste het stadsbestuur daar
geen fietspaden aan te leggen, terwijl het Vlaams Ge-
west er meer dan 800.000 euro voor vrijmaakte.
Het vorige stadsbestuur besliste om de Generaal Le-
manstraat, de straat tussen de Singel en de Jan Van Rijs-
wijcklaan/Koning Albertpark, langs beide zijden uit te
rusten met fietspaden. Maar het huidige bestuur
schrapte die plannen, omdat er al een parallelle route
voor fietsers bestaat. (sca)

Zaakvoerster Inge Caes
en interieurspecialiste
Ramona Govers. © dbw

De nieuwe glijbanen werden meteen door de aanwezige kinderen uitgetest. © vgd

DE STANDAARD
DONDERDAG 6 JUNI 2013 ANTWERPEN 41

hoofdzakelijk voor Slavische ta-
len. Dat komt met 60 euro per tolk
al snel op 300 euro per oudercon-
tact.
‘Met deze maatregel worden juist
die scholen getroffen die met eco-
nomisch zwakkere leerlingen en
ouders zitten. Als je wilt dat
nieuwkomers zich integreren, dan
moet je er ook iets voor over heb-
ben. Maar vanaf volgend school-
jaar moeten we dus op zoek naar
creatieve oplossingen.’
De directrice van het atheneum
van Antwerpen heeft een concreet
voorstel voor schepen Homans.
‘Er moet een vaste jaarprijs wor-
den afgesproken, zodat we de free-
lancers niet per prestatie moeten
betalen. Dat kan worden vastge-
legd in een concreet contract met
de stad voor scholen die veel an-
derstalige leerlingen hebben en
moet uit het budget van het flan-
kerende onderwijsbeleid komen’,
zegt Karin Heremans.
‘Bij noodgevallen doen we al eens
beroep op de gratis telefonische
tolkendienst van de Vlaamse
Overheid. Maar de ervaring leert
dat dat niet dezelfde band creëert.
Ook bij het gebruiken van familie-
leden van de leerlingen durven de
vertalingen behoorlijk afwijken
van de boodschap.’
Schepen Homans is overtuigd van
de maatregel. ‘Nergens in Vlaan-
deren worden gratis tolken en ver-
talers aangeboden. Alleen in heel
specifieke gevallen kan het voor
scholen nog wel gratis, zoals bij
een anderstalig slachtoffer van in-
trafamiliaal geweld.’ (sca)

dens zo’n oudercontact vaak over
gevoelige onderwerpen en dan
zijn er beëdigde vertalers nodig.’
De directeur van Stella Maris in
Borgerhout treedt Scheltjens bij.
‘Wij kunnen dat niet betalen en de
betrokken ouders ook niet. Daar is
geen weg naast’, zegt Paul Geerts.
Zijn school gebruikt tijdens een
oudercontact zeker tot vijf tolken,

daar voor kunnen vrijmaken, we
kunnen dat ook pas begroten van-
af 2014. Bovendien zijn de noden
en profielen van elke school an-
ders. Ik vrees dat de gelijkheidsbe-
ginsels bij het opmaken van de be-
grotingen daardoor in het ge-
drang komen. Tot dan is het so-
wieso behelpen, eventueel met
oud-leerlingen. Maar het gaat tij-

HERENTALS

Ophalen huisvuil duurder
Het stadsbestuur van Herentals doet de burger flink

dieper in de buidel tasten om de afvalfactuur te betalen.
Het vaste belastingbedrag voor een afvalbak wordt ver-
hoogd van 10,80 naar 20,40 euro per jaar. Het variabele
bedrag, dat is de belasting die per kilogram afval moet wor-
den betaald, daalt lichtjes met 0,017 euro.
Volgens burgemeester Jan Peeters (SP.A) hoort Herentals
nog altijd bij de goedkoopste gemeenten, zowel wat Diftar
als de tarieven op het containerpark betreft. ‘Een aantal
tarieven wordt aangepast omdat de Vlaamse regering ons
dat oplegt’, zegt de burgemeester. (mph)

MECHELEN

Drie jaar cel voor inbreker
De correctionele rechtbank van Mechelen heeft giste-

ren een 23-jarige man uit Mechelen veroordeeld tot drie
jaar cel omdat hij bij een inbraak zijn slachtoffer sloeg
met een hamer. De man was net vrij uit de gevangenis
en dus niet aan zijn proefstuk toe.
Het slachtoffer betrapte Robby Z. op oudejaarsavond op
heterdaad toen die had ingebroken in zijn woning. De
dader had de glazen achterdeur met een petanquebal
stuk gesmeten.
De 23-jarige inbreker bood tijdens het proces zijn excu-
ses aan. De rechter noemde de feiten heel ernstig. (belga)

MECHELEN

Ooievaarsjongen geringd
Onder een schitterende lentezon en naar jaarlijkse

gewoonte werd gisteren in Planckendael begonnen met
het ringen en tellen van de pasgeboren ooievaars.
‘We doen dit al sinds de herintroductie van de ooievaars
in België, meer dan dertig jaar geleden’, zegt vogelver-
zorger Jean Niesz. ‘We tellen nu 53 ooievaarsnesten. Dat
zijn er drie meer dan vorig jaar en dat betekent ook een
nieuw record voor ons park.’
Met behulp van een hoogtewerker bezochten de verzor-
gers van Planckendael gisteren de eerste 13 nesten en
ringden ze al 35 jongen. (clh)

Meerdere stadsscholen staan
op hun achterste poten omdat ze
vanaf 1 juli geen gratis tolken van
de stedelijke tolk- en vertaaldienst
meer kunnen gebruiken.
Schepen van Sociale Zaken Lies-
beth Homans (N-VA) wil besparen
en wil alleen nog werken met free-
lancers voor alle vertaalopdrach-
ten voor sociale organisaties en
diensten. Bovendien moet wie in
de toekomst een tolk nodig heeft,
daar zelf voor betalen.
Vooral basisscholen maken ge-
bruik van de dienst om het contact
met de ouders van anderstalige
leerlingen te verbeteren. ‘Het is
een groot verlies’, zegt Robert
Scheltjens, de baas van alle stede-
lijke basisscholen in Antwerpen.
‘Wij vinden ouderparticipatie heel
belangrijk. Ze moeten op de hoog-
te zijn van de capaciteiten en ta-
lenten van hun kind. Als dat met
handen en voeten uitgelegd moet
worden, verliezen we de inhoud.
We moeten die mensen meekrij-
gen in een verhaal. Ze moeten we-
ten welke stappen er gezet moeten
worden in de persoonlijke studie-
trajecten van hun kind.’
Scheltjens vreest dat zijn scholen
zullen moeten beknibbelen op an-
dere zaken om het inzetten van
freelancers te kunnen betalen.
‘De vraag is niet alleen hoeveel we

Scholen krijgen geen gratis tolken meer
Het atheneum van Antwerpen
pleit voor een nieuwe regeling
met de stad rond het gebruik
van tolken en vertalers. Die
kunnen door een beslissing
van het college niet meer
gratis door scholen worden
ingezet bij oudercontacten.
‘Wij kunnen geen prestaties
van freelancers betalen’, zegt
directrice Karin Heremans.

Karin Heremans (op de foto met Eddy Baelemans) is voorstander van een
vaste jaarprijs. © Wim Kempenaers

Schepen van
Sociale Zaken
Liesbeth Homans
(N-VA) wil alleen
nog werken met
freelancers

ANTWERPENWILLEBROEK

Sociale
woningen
gesloopt

Eind dit jaar begint de sloop
van 82 oude sociale woningen
in Willebroek om er plaats te
maken voor 71 nieuwe
woningen en appartementen.

De sociale huisvestingsmaat-
schappij Volkshuisvesting Wille-
broek werd in 1922 opgericht. De
eerste woningen van de Volks-
huisvesting werden gebouwd in
de Tuinwijk, aan de Acacialei en
de Berkenlei. Vandaag, negentig
jaar later, verhuurt en beheert
Volkshuisvesting een patrimoni-
um van 1.530 sociale woningen.
‘Met vijftien procent sociale wo-
ningen kan Volkshuisvesting
Willebroek, als absolute koploper
in Vlaanderen, zich de volgende
jaren volledig focussen op het
renoveren en vernieuwen van
het bestaande patrimonium. Er
moeten, tegen 2023, wel nog
minstens 92 sociale koopwonin-
gen worden gebouwd’, zegt Toon
Van Dyck, de voorzitter van
Volkshuisvesting.
Eind dit jaar wordt begonnen
met de sloop van in totaal 82 ou-
de woningen met weinig woon-
comfort in de Mutualiteitsstraat,
Eduard Anseelestraat, de Vak-
bondstraat en aan de Hoge Hei-
de. Dat om er plaats te maken
voor de bouw van 71 nieuwe,
energiezuinige woningen en ap-
partementen. Er staat al een der-
tigtal woningen leeg. In septem-
ber verhuizen ook de laatste
huurders tijdelijk of definitief.
Eind september volgt de aanbe-
steding en voor het einde van dit
jaar kan ook de aannemer aan-
geduid zijn. Die staat zowel in
voor de sloopwerken als voor het
bouwen van de 71 nieuwe wonin-
gen’, zegt Andy Dilles, de direc-
teur van Volkshuisvesting.
In de wijk Willebroek-Stad wer-
den vorig jaar al negentien wo-
ningen gerenoveerd. In het
woonuitbreidingsgebied aan de
Akkerlaan bouwt Volkshuisves-
ting, vanaf 2015, 150 tot 200
nieuwe sociale huur- en koopwo-
ningen. ‘Om de nodige subsidies
te kunnen bemachtigen, begin-
nen die werkzaamheden pas in
2015. Want de budgetten voor
2014 zijn al toegekend’, zegt Dil-
les.
‘De stedenbouwkundige studie
voor de eerste fase van het ge-
bied Akkerlaan en de wijk Wille-
broek Stad is net afgerond. Als
de nieuwe woningen aan de Ak-
kerlaan gebouwd zijn, kunnen de
huurders uit de wijk Willebroek
Stad naar de Akkerlaan verhui-
zen’, zegt Dilles. (kln)

Met Velodome opent over twee
weken een fietswalhalla. De nieu-
we zaak in de oude paardenstal-
len van brouwerij De Koninck in
Berchem combineert een super-
de-luxe-fietsenwinkel en atelier
met een brasserie.
In de Velodome zullen behalve
drinken, eten en fietsen ook tren-
dy fietskleren en -gadgets te koop
zijn. Naast de winkel komt een
fietsatelier.
‘Het atelier is open. Iedereen kan
onze mecaniciens aan het werk
zien’, zegt zaakvoerder Philippe

Van Eekhout. ‘Dit is geen gewone
winkel, maar moet een ware bele-
ving zijn waar fietsen centraal
staat.’
Van Eekhout opent de nieuwe
conceptstore in de oude paarden-
stallen van brouwerij De Koninck
op de hoek van de Grotesteenweg
en de Boomgaardstraat. Die staan
al een hele tijd leeg en waren in
verval. Het gebouw is volledig ge-
stript onder leiding van een archi-
tecte. Wat overblijft, zijn vooral
de authentieke elementen, zoals
de muren, de vloer en het prachti-

ge houten dakgebinte. ‘De bomen
groeiden door het dak, de muren
stonden scheef, maar ik zag wel
het potentieel van het pand. Het
is een prachtige omgeving voor
iets dat veel meer is dan een win-
kel met een terras.’
De Antwaarpse Bicyklette Club,
een fietsclub met zo’n zeventigtal
leden, maakt van Velodome zijn
thuisbasis. ‘In de kelder installe-
ren we douches. Met een speciaal
systeem hangen de fietsen en de
kleding tot in de nok van het dak.’
Het idee haalde Van Eeckhout in

steden als Londen en Berlijn. ‘De
lifestyle rond fietsen is er al lan-
ger ingeburgerd en staat daar al
veel verder dan in Antwerpen.’
Een paar weken na de Velodome
gaat ook de bruine, legendarische
kroeg De Pelgrim opnieuw open.
Brouwerij Moortgat wil de kroeg
opnieuw de grandeur van vroeger
geven. Het authentieke karakter
van De Pelgrim zal zo veel moge-
lijk bewaard blijven, maar de ach-
termuur werd verwijderd en het
café geeft uit op de eetruimte van
de conceptstore Velodome. (sca)

Paardenstallen worden fietsrestaurant
BERCHEM


